



# Fyns Fiskevand

Nyhavevej 115 · 5520 Odense SØ · Tlf. 26722428

E-mail: mail@fyfi.dk · www.fyfi.dk



Priser/Preise/Prices  
pr. stang/pro Rute/per rod

	Voksen DKK/€	Børn u12 DKK/€
2 t/s/h	100/13	60/8
3 t/s/h	125/17	70/9
4 t/s/h	150/20	80/11
6 t/s/h	200/27	100/13
8 t/s/h	250/33	120/16

Åben hele året fra solopgang til solnedgang, på nær ved islægning

*Ganzjährig geöffnet von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang nahe dem Gefrierpunkt der Seen ausser bei Eis*

Open all year from sunrise to sunset at near freezing of the lakes



**Kom og oplev vores fire flotte fiskesøer, med ca. 55.000 m<sup>2</sup> krystalklart vand og masser af fisk.**

Beliggende kun 12 km syd for Odense, i naturskønne kuperede omgivelser- her finder du altid en fiskeplads i læ. Vi lægger vægt på kvalitet og service, og udsætter dagligt fisk af forskellige ørredarter op til 9 kg.

Søerne er gode til fluefiskeri, da der er god plads omkring søerne. Vi har også en fantastisk børne-sø der bugner af fisk i børnestørrelse, så også her er der gode chancer for, at de små kommer hjem med en stor oplevelse!

**Faciliteter:** I vores gæstehus finder du adgang til toiletter, opholdsrum, renselags og vægt. Vi sælger grej og forfriskninger fra vores vogn på pladsen. Vi tilbyder desuden leje af komplet fiskestang for kun kr. 50,- pr. dag. Rundt omkring søerne og gæstehuset finder du græsplæner med borde og bænke, grill, affaldsposer m.m. Større grupper er velkomne. Vores store opvarmede gildesal med borde og bænke, køle/fryseskab og grill, har plads til 80 personer og udgør den perfekte ramme omkring det store firmaarrangement eller familieudflugt. Klik ind og se mere på [www.fyfi.dk](http://www.fyfi.dk) eller følg os på Facebook, hvor vi og vores gæster deler historier og viser deres flotte fangster frem.

Vi glæder os meget til at byde jer velkommen.



**Erleben Sie unsere reizvollen vier Angelseen mit ca. 55.000 m<sup>2</sup> kristallklarem Wasser und einer Fülle von Fischen.**

Lage: Nur 12 km südlich von Odense in naturschönem hügeligem Gelände. Stets windgeschützte Angelplätze. Wir legen Wert auf Qualität und Service und setzen täglich verschiedene Forellenarten mit bis zu 9 kg Gewicht aus. Bestens geeignet für Fliegenfischen, da viel Platz um die Seen ist. Wir haben auch einen herrlichen Kindersee, der von Fischen in Kindergröße nur so wimmelt, so dass auch die Kleinen beste Möglichkeiten haben, mit einem herrlichen Erlebnis nach Hause zu gehen!

**Einrichtungen:** In unserem Gästehaus stehen Toiletten, Aufenthaltsraum, Reinigungsplatz und Waage zur Verfügung. Wir verkaufen Ausrüstung und Erfrischungen an unserem Wagen auf dem Platz. Angebot: Miete einer kompletten Angelrute für nur 50 DKK pro Tag. Auf der Rasenfläche um die Seen und das Gästehaus herum liegt eine Rasenfläche mit Tischen und Bänken, Grill, Abfalleimern u. a. m. Größere Gruppen sind willkommen, unser großer beheizter Festsaal mit Tischen und Bänken, Kühl-/Gefrierkombination und Grill bietet mehr als 80 Personen Platz und ist der perfekte Rahmen für die große Betriebsfeier oder einen Familienausflug. Mehr erfahren Sie unter [www.fyfi.dk](http://www.fyfi.dk). Oder halten Sie sich im Facebook auf dem Laufenden, wo wir und unsere Gäste einander Geschichten erzählen und die schönen Fänge zeigen. Wir freuen uns darauf, Sie willkommen heißen zu können.



**Come and experience our four fine angling lakes, with approx. 55,000 m<sup>2</sup> of crystal-clear water and lots of fish.**

Situated only 12 km from Odense and in beautiful rolling countryside where you can always count on finding shelter. We give priority to quality and service, and daily put out various species of trout of up to 9 kg.

The lakes are well-suited for fly fishing as there is plenty of room around the lakes. We also have a fantastic children's lake that is brimful of child-size fish, so there is every chance that the kids will be able to come home with a big experience!

**Facilities:** In our visitors' building you have access to toilets, communal room, cleaning area and scales. We sell tackle and refreshments from our on-site van. We also offer hire of complete angling rod for only DKK 50 per day. Round the lakes and the visitors' building there are lawns with tables and benches, grill, refuse bins, etc. Large groups are also welcome. Our large, heated party room has tables and benches, a fridge/freezer and grill, can seat 80+ people and is the perfect setting for the big company event or a family excursion. Click in and find out more at [www.fyfi.dk](http://www.fyfi.dk) or follow us on Facebook, where we and our visitors share stories and show off their fine catches.

We look forward to welcoming you!